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sprawie wyra�enie zgody na ustanowienie specjalnej strefy ekonomicznej pod nazw�

„Krakowski Park Technologiczny” na obszarze Gminy Miejskiej Kraków. Jako jeden z

wnioskodawców no zgłaszam to i prosz� Pa�stwa o wprowadzenie. Głos „za”, głos „przeciw”

temu wnioskowi formalnemu? Nie widz�. Głosujemy wprowadzenie tego punktu do porz�dku

obrad, potem b�dzie przedstawiany, ustalenie terminów poprawek i reszta punktów. Prosz� o

przygotowanie głosowania.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu, przypomn� rzecz

dotyczy wyra�enia zgody na ustanowienie specjalnej strefy ekonomicznej pod nazw�

„Krakowski Park Technologiczny” na obszarze Gminy Miejskiej Kraków i dotyczy nowego

obszaru inwestycji w Krakowie.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do porz�dku obrad?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy głosowania. Prosz� wynik.

za wprowadzeniem 27

przeciw 1

5 osób wstrzymało si� od głosu

Stwierdzam, i� Rada wprowadziła ten projekt uchwały do porz�dku obrad,

WYRA�ENIE ZGODY NA USTANOWIENIE SPECJALNEJ STREFY
EKONOMICZNEJ POD NAZW� „KRAKOWSKI PARKI TECHNOLOGICZNY” NA
OBSZARZE GMINY MIEJSKIEJ KRAKÓW

I pozwol� go sobie od razu wprowadzi� do obradowania po to �eby był czas na zgłoszenie

poprawek. Pa�stwo macie projekt uchwały według druku nr 340. Na komisjach był

dyskutowany. Mamy pozytywn� opini� i wydaje si�, �e w interesie miasta wprowadzenie

tego, oraz pozytywn� opini� Pana Prezydenta i wydaje si�, �e w interesie miasta jest

zdecydowanie szybkie przyj�cie tego projektu uchwały. To tyle wprowadzenia. Otwieram

dyskusj�. Otwieram dyskusj�. Czy kto� z Pa�stwa Radnych w tej sprawie chce zabra� głos?

Nie widz�. Stwierdzam, i� Rada odbyła pierwsze czytanie. Ustalam termin składania

autopoprawek dzi�, na godzin� 20,50, ostateczny termin zgłaszania poprawek godzina 20,55.

W ten sposób wprowadzili�my ten punkt za chwil� b�dziemy go na ko�cu robi�.

GŁOSOWANIA

Prosz� Pa�stwa miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru Barycz,

druk nr 278. W tej sprawie został zło�ony formalny wniosek o odesłanie do projektodawcy w

celu wypracowania kompromisu, tak tu jest napisane jako powód odesłanie wniosku. To jest

wniosek formalny. Głos „za”, głos „przeciw” temu wnioskowi? Nie widz�. B�dziemy go

głosowali dopiero po jego przegłosowaniu jakim� tam, b�dziemy głosowali reszt� lub nie.

Prosz� o przygotowanie głosowania. Głosujemy wniosek formalny Pani Radnej Matusik-

Lipiec o odesłanie druku miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obszaru Barycz

do wnioskodawców w celu wypracowania kompromisu. Było ju�. Panie Grzegorzu ja szybko

to robi�.

Kto jest za wnioskiem formalnym?

Kto jest przeciw?
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Kto si� wstrzymał?

Przepraszam mamy problem z urz�dzeniem. Tak – ju� jest – dobrze, nie mamy

problemu.

Prosz� Pa�stwa czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Zamykamy. Prosz� o wynik.

za odesłaniem 13

przeciw 16

5 osób wstrzymało si�

Stwierdzam, i� Rada nie odesłała tego wniosku. Mo�na prosi� o wydruk, oczywi�cie,

tak, tak ju� idzie. Dzi�kuj� bardzo.

Bardzo prosz� Pana Pióreckiego o przedstawienie poprawek. Rozumiem b�dzie

autopoprawka i poprawki prawda.

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki
Przypomnienie poprawek do głosowania. Poprawki Pana Radnego Włodzimierza Pietrusa,

trzy poprawki przy czym Pan Radny Włodzimierz Pietrus wycofał. My�l�, �e Pan

Przewodnicz�cy ma t� informacj� – poprawk� nr 1 i nr 3. W zwi�zku z tym pozostawałby z

poprawk� Pana Radnego Pietrusa do głosowania poprawka nr 2, ale poprawka nr 2 dotyczy

zapisów zwi�zanych z przeznaczeniem terenów o symbolu U0 co do, których to terenów

równocze�nie została zło�ona poprawka Pani Radnej Marty Suter aby w ogóle te tereny

zamieni� na tereny usług komercyjnych. W zwi�zku z tym jako poprawka dalej id�ca

powinna by� głosowana najpierw no bo pó�niej o zmianie redakcji do zapisów tych terenów

nie ma co głosowa� je�li tak Wysoka Rada postanowiła uwzgl�dni� poprawk� Pani Radnej

Suter. Otó� przypomn�, �e poprawka Pani Radnej Suter dotyczyła w miejsce tych usług

zwi�zanych z gospodark� odpadami z wykluczeniem równie� magazynowania, bo tak mo�na

zało�y�, �e taka poprawka Pana Radnego Pietrusa mogłaby by� przegłosowana. Pani Radna

Suter proponuje tutaj wprowadzi� zapis i przeznaczenie na usługi komercyjne przy czym ten

katalog usług komercyjnych nie został zdefiniowany i w zwi�zku z tym konstruktywnie takiej

zmiany wprowadzi� nie mo�na. Wprowadzenie tej zmiany ponadto ze wzgl�dów formalnych

powoduje powrót praktycznie do zmiany projektu planu czyli do punktu 4 procedury

ustawowej no bo ten projekt planu b�dzie w tej cz��ci wygl�dał inaczej, trzeba po pó�niej

uzgodni�, wyło�y� i dopiero kierowa� do ponownego uchwalenia.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider
Czyli głosujemy poprawk� Pani Radnej Suter – tak?

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki
Tak, poprawka Pani Radnej Marty Suter dotycz�ca zast�pienia terenów UO usługami

komercyjnymi.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider
Rozumiem. I to jest jedna poprawka – tak. Bardzo prosz� o przygotowanie głosowania.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za przyj�ciem tej poprawki?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Nie widz�. Prosz� o wynik.
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Głosowali�my:

7 za poprawk�

24 przeciw

5 wstrzymało si�

Stwierdzam, i� Rada odrzuciła t� poprawk�. Bardzo prosz�.

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki
W zwi�zku z takim wynikiem głosowania tereny po oznaczeniu UO pozostaj� w planie, a w

zwi�zku z tym zasadne jest głosowanie poprawki nr 2 Pana Radnego Włodzimierza Pietrusa,

a poprawka ta dotyczyła zmiany regulacji zapisów dotycz�cych przeznaczenia tych terenów,

takiej zmiany regulacji �eby jednoznacznie z niej wynikało, �e tam jest zakaz lokalizowania

funkcji magazynowania odpadów. Prezydent w tej sprawie zaj�ł stanowisko – opini�

pozytywn�.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider
Prosz� o przygotowanie głosowania.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za przyj�ciem tej poprawki?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Dzi�kuj�. Prosz� o wynik głosowania.

32 osoby za

1 przeciw

2 osoby wstrzymały si� od głosu

Poprawka została przyj�ta.

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki
I ostatnia poprawka do tego, poprawka Pana Przewodnicz�cego, Pana Radnego Grzegorza

Stawowego dotycz�ca wykre�lenia w zapisach dla terenów RM i dla terenów MN 1-5

zapisów dotycz�cych zakazu balkonów w budynkach tam lokalizowanych, przy czym Pan

Radny jakby tu wprowadził swoj� korekt� redakcyjn� do tej poprawki bowiem gdyby

głosowa� t� poprawk� w formie wcze�niej zgłoszonej wówczas pozostała tre�� po

wykre�leniu słów w paragrafie 9 ust. 1 pkt 8 i w paragrafie 20 ust. 1 pkt 8 słów zakaz

stosowania balkonów, pozostałe słowa loggi itd. nie miałyby sensu. W zwi�zku z tym Pan

Radny prostuj� t� poprawk�, �e chodziło wył�cznie o wykre�lenia słowa balkonów. Pozostaje

zatem redakcja zakaz stosowania loggi itd. ju� tam bez zmian, czyli słowo balkony tylko w

tym wypadku. Jest to jedna poprawka, dotyczy 2 paragrafów ale ma te same intencje wi�c na

pewno mo�e by� głosowana ł�cznie.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider
Dzi�kuj�. Prosz� Pa�stwa wiemy co głosujemy. Prosz� o przygotowanie głosowania.

Poprawka Pana Radnego Stawowego. Prosz� poczeka� jeszcze. Głosowanie.

Kto jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?
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Nie widz�. Zamykamy głosowanie. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

31 za

1 osoba przeciwna

3 osoby si� wstrzymały

Stwierdzam, i� Rada przyj�ła t� poprawk�. Rozumiem, �e te poprawki nie powoduj�

jakich� niespójno�ci projektu uchwały.

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki
Te poprawki nie powoduj� niespójno�ci, nie powoduj� potrzeby ponawiania czynno�ci

planistycznych.

Przewodnicz�cy obrad – p. B. Ko�mider
Dzi�kuj�. Czy co� jeszcze w tej sprawie? To wszystko – tak. Prosz� Pa�stwa w takim

układzie głosujemy sam� uchwał� z tymi przyj�tymi dwoma poprawkami oraz

autopoprawkami Pana Prezydenta, chyba dwoma. Prosz� o przygotowanie głosowania.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za przyj�ciem projektu uchwały w sprawie miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Barycz według druku nr 278?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Czy kto� jeszcze bierze udział w głosowaniu?

Zamykamy. Prosz� wynik.

Głosowali�my:

24 za

2 przeciwnie

7 wstrzymało si� od głosu

Stwierdzam, i� Rada przyj�ła uchwał� w sprawie miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obszaru Barycz w Krakowie według druku 278 z

autopoprawkami i poprawkami.

Przechodzimy do druku 302 i tu mamy te� skomplikowan� histori�. Bardzo prosz�.

Mamy te� wykre�lenie przez Pana Grzegorza Stawowego wycofanie poprawek

5,6,7,8,10,11,12, 13. Rozumiem, �e pan dyrektor ta wi�c b�dziemy to mogli wspólnie robi�.

Prosz� o przedstawienie i głosowanie ju� b�dziemy to w miar� szybko chyba robi�.

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki
Wi�c prosz� Pa�stwa tak poprawka Pana Radnego Włodzimierza Pietrusa, poprawka nr 1

dotycz�ca wprowadzenia do zapisów w paragrafie 24 projektu uchwały gdzie jest

uregulowana stawka 30 % dla ró�nego rodzaju terenów Pan Radny Pietrus wnosi o wł�czenie

do tego katalogu tych terenów równie� terenów oznaczonych symbolem U-1. Tych terenów

jest 5 i poniewa� praktycznie w 2 z tych terenów mog� by� wprowadzone usługi komercyjne

dopuszczone Pan Radny Pietrusa proponuje obci��eniem t� opłat� planistyczn� równie�

wszystkich tych pi�ciu terenów o symbolu ł�cznie U-1. Tutaj była opinia Prezydenta

negatywna z tego wzgl�du, �e gdyby cz��� tych usług publicznych, które tam s� równie�, a


